
Usnesení č. 16/2007  ze zasedání obecního zastupitelstva Veliké Vsi ze dne 7. 
11. 2007 

  

Přítomni: Ing. Hanykýř V., Špeta J., Jistebnický S., Ing. Černíková J., Maierová 
H., Svobodová M. 

Omluveni: Surovec M. 

  

Hosté: pí. Francová 

Ověřovatelé zápisu: Ing. Černíková J., Maierová H. 

  

Program: 

Kontrola zápisu ze dne 3. 10. 2007 

1.     Oprava a výměna elektroinstalace v místním pohostinsví byla provedena. 

  

2.     p. Jistebnický a p. Špeta do příštího zasedání  prověří vše potřebné k 
výměně vchodových dveří u pí. Zrůbecké a vstupních dveří (ze zahrady) 
do hostince. 

  

3.     p. Šťastnému byla nabídnuta možnost odběru pitné vody (v případě 
nouze) u OÚ. p. Šťasný tuto nabídku nepřijal, jeho studna se již doplnila 
vodou. 

  

Kontrola zápisu ze dne 10. 10. 2007 

4.     p. Jistebnický kontaktuje p. Poláka ze Spolku Dolní Povltaví zda jsme 
členy, popř. kdy jsme vstoupili do členství tohoto Spolku. Činnost Spolku 
Dolní Povltaví spočívá mj. v pořádání různých kulturních akcí (turnaje ve 
fotbalu, nohejbalu, Máslovické vinobraní apod. akce, které tento Spolek 



zastřešuje), výstavba cyklostezek apod. Starosta prověří klady a zápory 
totoho Spolku. 

  

OZ informuje: 

5.     Stavební a revizní komise bude v nejbližším možném termínu řešit 
havarijní stav propustků (Findovi, Zelenkovi) na které upozornil i 
stavební úřad Odolena Voda v roce. 2006. 

  

6.     Z důvodu rozstřikování vody ze silnice budou v letošním roce dosypány 
výmoly v krajnici od křižovatky na Korycany vpravo směr Odol. Voda. V 
příštím roce po ukončení zimní údržby bude upraven okraj vozovky 
frézováním a obnovou povrchu (jaro 2008). Zároveň bude nakreslena 
vodící čára přes náves okolo autobusové zastávky. 

  

7.     Z důvodu časté poruchovosti místního rozhlasu bude na příštím zasedání 
projednána možnost bezdrátového rozhlasu. 

8.     Během Vánoc bude opět osvícen kostel sv. Vavřince ve Veliké Vsi. Dále 
OZ projednává možnost nového odvětlení smrku u místního obchodu s 
předpokládaným nádkladem do 10.000,- Kč. 

  

9.     Nabídka firmy GEODATA na digitalizaci (vektorizaci) map – v současné 
době nebude nabídka využita. 

  

10.    Uvedení vodního díla – ČOV – do trvalého provozu. 

  

11.    OZ obdrželo děkovný dopis (viz. příloha č. 1) a připojuje se k 
poděkování p. Radku Fröhlichovi (roč. 1986) za pokus o záchranu      
života občana v obci Lobeč. 

  



12.   Ceny za odvoz poplenic na rok 2008 zůstávají ve stejné výši jako v 
letošním roce. 

  

13.    OZ schválilo novou smlouvu o poskytování účetních služeb s pí. Bc. 
Kamilou Starečkovou ve výši 3.400,- Kč./měsíc. 

  

14.     Starosta prověří platnost registračních známek o zaplacení poplatků za 
provozování výherních automatů. 

  

15.    OZ připomíná, že je zakázáno spalovat odpad a jiné materiály, které 
nejsou výrobcem určeny k topení. 

  

16.    Firma VEOLIA voda Středočeské vodárny, a.s. zaslala protokol o 
zkoušce vzorku pitné vody z obecního vodovodu. Vzorek vody vyhovuje po 
chemické i mikrobiologické stránce (viz. příloha č. 2) 

  

OZ bere na vědomí: 

17.    OZ obdrželo 515 veřejně neobchodovatelných akcií v hodnotě 515.000,- 
Kč. 

  

18.    Zimní údržbu v naší obci bude i nadále provozovat se zimní technikou p. 
Fröhlich. 

  

19.    Uzavření smíru mezi manž. Kněžovými a Handlovičovými. Tento smír se 
týká výměny průhledných skel v oknech za neprůhledná  ve stěně objektu 
přiléhající k zahradě manž. Kněžových. 

  



20.  Povolení vodovodního přivaděče na parc.č. 03, 316/2, 904/1, 315/1 PK 
(díl 1) (304, 316) v k. ú. Veliká Ves pro účel zásobování vodou přilehlých 
nemovitostí dané lokality. 

  

Žádosti občanů a institucí: 

21.   Probační a mediační služby – stř. Praha – východ zaslalo požadavek na 
vykonání obecně prospěšných prací pro sl. Evu Herákovou v rozsahu 250 
hodin. 

  

22.      p. Franěk žádá o povolení k pokácení uschlého stromu na obecním 
pozemku včetně odklizení – žádosti se vyhovuje. 

  

23.    Žádost firmy ROPID o vyjádření naší obce ohledně posunutí jednoho 
ranního spoje linky č.  373 – OZ nesouhlasí s posunutím tohoto spoje. 

  

OZ schvaluje: 

24.   Žádost na dotaci opravy obecní komunikace na rok 2008 ve výši Kč 
120.000,- s vlastní 60% spoluúčastí. 

  

25.  Úpravy v lokalitě na Rovinkách projednanou a zakreslenou pí. Ing. Arch. 
Sommerovou a panem páterem Patou. 

  

Kulturní akce: 

26.  Ve dnech 8. - 9. prosince 2007 se od 14.00 – 18.00 hod. opět koná 
Vánoční minijarmark na sále místního hostince. 

  

Příští veřejné zasedání se bude konat 12. 12. 2007 od 18.30 hod. 



Přečteno, skončeno  22.00 hod. 

  

Ověřovatelé:       Ing. Černíková J.                      Maierová H. 

                                         Ing. Hanykýř V., starosta 

  

Zapsala: Svobodová M. 

 


